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Till Styrelsen 
 

 

 

Svar på skrivelse från (m), (fp) och (kd) till Svenska Bostäder om lärlingsplatser 

vid upprustning 

 
SABO,  arbetsförmedlingen och arbetsmarknadens parter presenterade i oktober en ny 

överenskommelse som går ut på att bredda utbildningen för murare samt trä- och betongarbetare. 

Avsikten är att möjliggöra för fler lärlingar att komma i arbete, framförallt i renoveringsprojekt.  

Mot bakgrund av denna överenskommelse har Svenska Bostäders ledning fått uppdraget att 

undersöka möjligheterna att delta i detta initiativ.  

 

Svenska Bostäder ställer sig positiv till detta initiativ då vi generellt verkar för utveckling av 

branschen och med möjliggörande för fler att utbildas inom bygg – och fastighetssektorn. Vi föreslår 

därför att bolaget inför bör-krav avseende lärlingsplatser vid kommande upphandlingar av ROT-

arbeten (ROT = renovering, ombyggnad, tillbyggnad).  

 

När det gäller motsvarande upphandlingar avseende arbeten inom Järva-stadsdelarna vill vi dock 

fortsätta satsningarna med att få entreprenörer att rekrytera arbetssökande från arbetsförmedlingen 

och jobbtorgen på Järvafältet. Detta arbete anser vi vara av större vikt för en positiv utveckling av 

Järva-stadsdelarna varför detta bör prioriteras före en satsning på lärlingsplatser. Därför föreslås att 

Järva-stadsdelarna undantas från bör-kravet avseende lärlingsplatser.  

 

 

Hemställes att styrelsen godkänner detta förslag till deltagande i lärlingsutbildning. 

 

 

 

Vällingby den 10 november 2009 

 

 

 

 

Pelle Björklund  
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